
 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 27. februára 2015 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: - - - 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

    Pavol Dupčák 

    Margita Papáková 

    Igor Florek 

 

Zasadanie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce Mgr. Terézia Pacoňová, 

ktorá privítala prítomných a uviedla, ţe zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania 

schopné, keďţe sú prítomní všetci poslanci. 

Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu Bc. Alţbeta Páterková, za 

overovateľov starostka určila Mgr. Danku Jančovú a p. Jozefa Stančíka. 

Starostka privítala hlavnú kontrolórku obce p. Máriu Naništovú a občanov našej obce p. 

Pavla Dupčáka, Igora Floreka a Margitu Papákovú. 

 

Navrhla tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie volebného programu na obdobie r. 2015 - 2018 

3. Schválenie Plánu práce na rok 2015 

4. Schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na rok 2015 

5. Schválenie Štatútu obce Krušetnica a Zásad hospodárenia a nakladania s 

majetkom obce Krušetnica 

6. Informatívna správa o schválení projektu "Inštalácia nízkoemisných zdrojov pre 

výrobu tepla v obci Krušetnica - rekonštrukcia kotolne v ZŠ" 

7. Informatívna správa o projekte "Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského 

regiónu, etapa 2" 

8. Informatívna správa o projektovej dokumentácii na rekonštrukciu materskej 

školy 

9. Informatívna správa o vysporiadaní miestnej komunikácie v lokalite Zhoreliská 

od Slovenského pozemkového fondu 

10. Informatívna správa o výsledku inšpekcie z Inšpektorátu práce Ţilina 

11. Informatívna správa o aktivačnej činnosti 

12. Informatívna správa poslancov o svojich volebných obvodoch 

13. Rôzne – prejednanie ţiadostí 

14. Diskusia 

15. Schválenie uznesenia a záver 

 

 

 

 



 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starostka obce navhrla doplniť pozvánku o bod: 

- Schválenie komisie na ochranu verejného poriadku a jej členov 

Následne vyzvala poslancov, v prípade ak niečo majú na doplnenie alebo na zmenu 

programu, nech sa vyjadria. Poslanci nemali ţiadne návrhy na doplnenie, jednohlasne schválili 

program zasadania (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). 

 

Hneď na úvod starostka obce uviedla, ţe začnú ţiadosťou p. Pavla Dupčáka a manţelky 

Veroniky, keďţe p. Dupčák je prítomný osobne. Ţiadajú obec o odkúpenie časti parc. č. 702, k. 

ú. Krušetnica. Jedná sa o časť miestneho rigolu, ktorý sa nachádza za ich pozemkom. Keďţe je 

neupravený a včase rozsiahlejších daţďov zatápa ich pozemok, je potrebné, aby sa upravil a 

neznehodnoval ich záhradu, ktorá je v susedstve tohto rigolu, pretoţe voda v čase prudšieho 

daţďa vyteká a zaplavuje ich záhradu. Tieţ im zaplavuje pivnicu, ktorá sa nachádza pod 

domom. Keďţe sa jedná o vodu, ktorá splavuje splašky zo ţúmp, táto voda zapácha a je 

zdrojom rôznych baktérií a zamoruje ich úrodu. Tieţ ohrozuje aj ich susedov Olešových. V 

ţiadosti uviedli, ţe ak obec nevyhovie ich ţiadosti, ţiadajú o úpravu rigolu, aby im 

nespôsoboval škodu. V prípade spôsobenia škody budú ţiadať o jej náhradu. Pán Dupčák 

následne doplnil, ţe je ochotný zakúpiť si rúry na vlastné náklady a dať ich do zeme a na 

začiatok a koniec vybudovať šachty. 

Starostka obce ukázala prítomným mapu s vyznačením obecného rigolu. Je toho názoru, ţe 

keď je ochotný si zakúpiť rúry a práce vykonať na vlastné náklady, nech sa mu to predá, ale so 

zriadením vecného bremena, ţe v prípade poruchy, dovolia obci vstup na ich pozemok. 

Poslanec Stančík uviedol, ţe pred p. Dupčákom sú malé rúry, preto keď príde veľká voda, 

ho bude stále zaplavovať. 

Poslanec Repôň uviedol, ţe nemáme dôvod brzdiť predaj tohto rigolu, aj tak ho nemá obec 

celý, poslanec Dorušák doplnil, ţe niektorí občania uţ majú časť odkúpenú a u p. Dupčáka to 

vyhadzuje a zaplavuje najviac. 

Ostatní poslanci sa vyjadrili jednoznačne za odpredaj časti parcely miestneho rigolu. 

Poslankyňa Jančová ešte navrhla, aby obec upovedomila aj ostatných majiteľov susedných 

pozemkov o moţnosti odkúpenia. 

Predaj časti parc. č. 702, k. ú. Krušetnica pre p. Pavla Dupčáka a manţ. Veroniku bol 

jednohlasne schválený (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0) za najniţšiu moţnú cenu, ktorú starostka 

zistí do budúceho zastupiteľstva a oznámi ju poslancom. Geometrický plán, kúpnu zmluvu a 

návrh na vklad si vypracuje kupujúci sám na vlastné náklady. 

 

Následne p. Pavol Dupčák odišiel a pokračovalo sa sťaţnosťou p. Margity Papákovej, 

ktorá prišla ohľadom p. Michala Brčáka. Ţiadala starostku a poslancov, aby sa k nej prišli 

pozrieť, ako jej doma plesnie, mokne a to všetko len preto, ţe od p. Brčáka jej po pozemku 

tečie močovka a tisne sa jej k múrom. 

Starostka k tomuto uviedla, ţe p. Michal Brčák tu má ţiadosť o vyjadrenie sa obce k výstavbe 

kravína, ktorý chce postaviť hore pri rezervoáre a všetko, čo má za rodinným domom, čo vadí 

p. Papákovej, po vybudovaní stavby presťahuje tam. Tieţ ţiada o pripojenie sa na obecný 

vodovod. Keďţe touto problematikou sa zaoberalo uţ aj minulé zastupiteľstvo, opätovne 

navrhla, aby členovia komisie ţivotného prostredia, výstavby a územného plánovania išli 

opätovne pozrieť do 10 dní od konania tohto zasadnutia na tvárnosť miesta a zhodnotiť, či je to 

celkom tak, ako p. Papáková hovorí, Tieţ uviedla, ţe nemá dôvod dať nesúhlasné stanovisko k 

výstavbe kravína, pretoţe tým sa moţno vyriešia viaceré spory, ktoré sú kvôli smradu a 

močovke. Na obecný vodovod sa môţe napojiť s tým, ţe v prípade obdobia sucha si sám 



 

 

zabezpečí na vlastné náklady iným spôsobom zdroj pitnej vody  pre chovný dobytok, s ktorým 

návrhom súhlasili všetci prítomný poslanci. 

 

Následne odišla aj p. Margita Papáková a ďalej sa pokračovalo podľa pozvánky.  

  

V bode 1/ starostka obce podrobne oboznámila prítomných so všetkými bodmi uznesenia a 

uviedla, ţe všetky body uznesenia z minulého zasadania obecného zastupiteľstva boli splnené. 

Naviac bola zaslaná ţiadosť na ODI Dolný Kubín o povolenie osadiť dopravnú značku pri 12-

bj. - Parkovisko vyhradené pre nájomcov bytov, čím by sa čiastočne vyriešil problém 

parkovania cudzích občanov pred bytovkou. Dodnes odpoveď neprišla, informovať bude na 

budúcom obecnom zastupiteľstve. 

 

V bode 2/ starostka obce prečítala volebný program na obdobie r. 2015 – 2018, ktorý tvorí 

prílohu č. 1 tejto zápisnice. Hlavné úlohy volebného programu podrobne prítomným 

poslancom prečítala a následne ich vyzvala, ak má niekto nejaký návrh na doplnenie volebného 

programu nech tak urobí. Nikto z prítomných poslancov nemal návrh na doplnenie volebného 

programu a jednohlasne ho schválili (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0).  

 

V bode 3/ starostka obce predniesla návrh Plánu práce obecného zastupiteľstva na r. 2015, 

ktorý tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice. Hlavné úlohy plánu práce podrobne prítomným 

poslancom prečítala a o jednotlivých bodoch podrobne diskutovali. Bol dohodnutý aj postup 

vykonávania prác. Poslanec Janckulík navrhol, aby sa obec zaoberala aj zháňaním druţobných 

obcí či uţ z Českej republiky alebo z Poľska, nakoľko postupne začnú vychádzať rôzne výzvy 

aj na cezhraničné projekty a je dobré uţ k nim mať nejakých partnerov. Poslanec Stančík 

uviedol, ţe je dobré hľadať také obce, ktoré uţ majú nejaké tie skúsenosti s eurofondami, 

navrhol osloviť české obce, s ktorými boli v projekte "Záchrana dedičstva v česko-slovenskom 

prihraničí".  

S návrhom prítomní poslanci súhlasili, ţiadne iné návrhy k plánu práce na rok 2015 neboli, 

preto Plán práce na rok 2015 poslanci jednohlasne schválili (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). 

 

V bode 4/ kontrolórka obce p. Naništová predniesla Správu o činnosti hlavného kontrolóra 

obce Krušetnica za rok 2014, ktorá tvorí prílohu č. 3 tejto zápisnice. Taktieţ predniesla návrh 

Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Krušetnica na I. polrok 2015, ktorý tvorí 

prílohu č. 4 tejto zápisnice. K návrhu poslanci nemali ţiadne pripomienky a jednohlasne ho 

schválili (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0).  

 

V bode 5/ starostka obce predloţila prítomným poslancom návrh na schválenie Štatútu 

obce Krušetnica a Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom obce, ktoré je potrebné 

prehodnotiť a opätovne schváliť, nakoľko za jedno volebné obdobie nastane veľa zmien 

v úpravách zákonov.  

Poslanci boli riadne oboznámení tak so Štatútom ako aj Zásadami, nemali ţiadne 

pripomienky, takţe ich jednohlasne schválili (Za: 7, Zdrţal sa: 0, Proti: 0).  

 

V bode 6/ starostka obce informovala o schválení projektu "Inštalácia nízkoemisných 

zdrojov pre výrobu tepla v obci Krušetnica - rekonštrukcia kotolne v ZŠ" z Ministerstva 

ţivotného prostredia SR. Schválená výška NFP je 407.493,19 € z celkových výdavkov na 

realizáciu projektu vo výške 428.940,20 €. Obec musí ešte pred podpisom Zmluvy o poskytnutí 

NFP doloţiť niektoré doklady a informácie k jej vypracovaniu, napr. určenie spôsobu 

financovania, plán predkladania ŢoP, menovací dekrét, podpisové vzory, verejné 



 

 

obstarávanie..... Po doručení dokladov bude následne podpísaná zmluva a projekt sa môţe 

realizovať.  

 

V bode 7/ starostka obce informovala o pokračovaní v projekte "Zásobovanie vodou a 

kanalizácia oravského regiónu, etapa 2". Vieme všetci veľmi dobre, ako práce prebiehajú, preto 

je potrebné informovať občanov, ak niekomu vznikla škoda, aby to nahlásil buď na OcÚ resp. 

priamo zaslať sťaţnosť na OVS, a. s. Dolný Kubín a následne to budú musieť dať do 

pôvodného stavu resp. škody nahradiť.  

 

V bode 8/ starostka obce uviedla, ţe by bolo dobré, keby sa uţ obecné zastupiteľstvo 

konečne dohodlo na tom, aký projekt sa má na materskú školu vypracovať. Jedná sa hlavne o 

to, aká strecha má byť, buď rovná alebo sedlová. Všetkým bola e-mailom doručená projektová 

dokumentácia, kde bola strecha rovná, čo sa niektorým nepozdávalo.  

Poslanec Janckulík uviedol, ţe ešte stále máme dosť času urobiť štúdiu, výzvy budú určite 

aţ niekedy na jeseň resp. ku koncu roka, načo starostka uviedla, ţe je pravda, ţe času je ešte 

dosť, ale v prípade výjdenia výzvy, uţ budeme mať o starosť menej, keď bude vyhotovená 

projektová dokumentácia. Navrhla, ţe ešte raz osloví projektanta, nech vypracuje nezáväzne 

štúdiu s rovnou a aj so sedlovou strechou, všetci sa zídu, resp. im prepošle návrhy a konečne sa 

dohodnú na projekte, s ktorým návrhom všetci prítomní poslanci súhlasili. 

 

V bode 9/ starostka obce oboznámila prítomných poslancov, ţe náhodou sa k nej dostalo a 

overila si to, ţe miestna komunikácia v lokalite Zhoreliská patrí SPF. Informovala sa u p. 

Kondelu na SPF v Dolnom Kubíne, ako sa to stalo a čo nám treba k tomu, aby sme ju dostali do 

vlastníctva. Uviedol jej, ţe k tomu, aby obec získala miestnu komunikáciu od SPF je potrebné 

potvrdenie z obecného zastupiteľstva o tom, ţe parcely, ktoré tvoria túto miestnu komunikáciu 

boli ešte pred rokom 1992 vyuţívané ako miestna komunikácia, čo je aj pravda. Prvé domy v 

tejto lokalite boli postavené uţ v r. 1989 a práve táto miestna komunikácia slúţila ako prístup k 

ich novostavbám. Túto skutočnosť potvrdili jednohlasne všetci prítomní poslanci (Za: 7, Proti: 

0, Zdrţal sa: 0). 

  

V bode 10/ starostka obce informovala o výsledku inšpekcie z Inšpektorátu práce Ţilina, 

ktorá prebiehala na obci v dňoch 20., 22. 01. a 06. 02. 2015. Bolo zistených 6 záväţných 

porušení, ktoré je potrebné odstrániť do 30 dní a zaslať o tom správu na Inštektorát práce 

Ţilina. Niektoré nedostatky sa nám uţ podarilo odstrániť (nedostatky v kotolni, v poţiarnej 

zbrojnici, dorobiť zábradlie ku schodom na OcÚ), niektoré budú vykonané aţ keď nám to 

dovolia poveternostné podmienky (bleskozvod). 

 

V bode 11/ pracovníčka OcÚ p. Páterková informovala, ţe aj v roku 2015 vykonávajú 

aktivačnú činnosť v počte 32 hod. mesačne podľa zákona o hmotnej núdzi 6 občania, ktorí 

poberajú dávku v hmotnej núdzi; 1 občan odmietol ponuku, čím mu bola dávka v hmotnej 

núdzi odňatá. Ich dochádzku a celkovú evidenciu chodí aj naďalej kontrolovať koordinátorka 

ÚPSVaR Námestovo Mgr. Jablonská. 

Taktieţ sa pokračuje aj v Dohodách o podmienkach vykonávania menších obecných služieb 

organizovaných obcou podľa § 3 ods. 3a)  zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení s 2 

uchádzačmi o zamestnanie, ktorí sú v hmotnej núdzi a ktorí spĺňajú podmienky na vykonávanie 

týchto sluţieb. Práce vykonávajú v rozsahu 64 hod. mesačne a k základnej dávke v hmotnej 

núdzi im ÚPSVaR vypláca aktivačný príspevok vo výške 61,60 €. Jeden UoZ ukončí túto 

dohodu k 28. 02., druhý bude pokračovať do 31. 10. 2015. 



 

 

Do 30. 04. 2015 trvá aj pracovný pomer 2 UoZ na základe Dohody o poskytnutí príspevku 

na podporu rozvoja miestnej a regionálnej zamestnanosti - § 50j zákona č. 5/2004 Z. z. o 

službách zamestnanosti. 

Všetci pracovníci vykonávajú práce ako pomocní pracovníci - upratovanie a úprava 

verejných priestranstiev (námestie, cintorín, ihriská...), údrţba autobusových čakární 

a zastávok, MK a chodníkov.  

Od 01. 04. 2015 spúšťa ÚPSVaR nový projekt - § 54 - niekdajšie aktivačné práce, kde 

spoluúčasť obce a štátu bude 5 % ku 95 %.  Budú sa môcť zamestnanť UoZ, ktorý spĺňajú 

podmienky pre tento paragraf a to na dobu 6 mesiacov s mesačným príjmom vo výške 

minimálnej mzdy, t. j. 380,00 €. Obec podala ţiadosť aj na tento projekt, kde zahrnula 9 

potenciálnych UoZ. Koľkí nám však budú schválení budeme vedieť aţ v polovici marca. V 

prípade, ţe to bude malý počet, podáme opätovne ţiadosť na § 50j, kde spoluúčasť je 15% ku 

85%. Bliţšie informácie budú podané na budúcom obecnom zastupiteľstve. 

 

V bode 12/ starostka vyzvala poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 

Poslanec Stančík uviedol, ţe o chvíľu sa začne futbalová sezóna a je potrebné, aby sa na 

futbalovom ihrisku vyzbierali skaly a zasiala nová tráva. Tieţ uviedol, ţe je potrebné sa 

dohodnúť s projektantom kanalizácie, kde bude vývod z WC v materskej škole a taktieţ je ho 

potrebné upozorniť na úpravu pozemkov v lokalite Pčelov a Bodorov, ktoré boli v rámci 

projektu rozkopané. 

Následne sa k nemu pridal poslanec Dorušák, ktorý uviedol, ţe futbalová sezóna začína 22. 

03. 2015 a bolo by dobré, keby realizátor projektu kanalizácie urobil (vysypal) k futbalovému 

ihrisku aspoň chodník cca 1m okolo zábradlia, pretoţe po ceste sa nedá chodiť. 

K týmto poţiadavkám starostka uviedla, ţe realizátora projektu upozorní na tieto 

skutočnosti, ihrisko bude na sezónu pripravené. Termín na úpravu pozemkov v lokalitách 

Pčelov a Bodorov je do konca marca 2015, ak dovtedy nebudú upravené, zašleme na OVS, a. s. 

Dolný Kubín sťaţnosť s následnou nápravou. 

Ďalej poslanec Dorušák uviedol, ţe za p. Pavlom Bzinčákom, č. 144 sa opätovne upchal 

rigol, preto by bolo dobré v šachte vyzbíjať otvor, aby to malo kadiaľ ísť, načo starostka 

uviedla, ţe aj toto bude vykonané v rámci menších obecných sluţieb. 

Poslanec Janckulík uviedol, ţe si všimol, ţe na kriţovatke popred kostol začala praskať 

cesta, preto by bolo dobré poţiadať cestné stavby - p. Snováka o zastriekanie prasklín ţivicou, 

načo starostka uviedla, ţe ho poţiada o vykonanie týchto prác. 

Poslanec Mgr. Bodorík uviedol, ţe pred jeho rodinným domom a rodinným domom p. 

Milana Štíta opätovne nesvieti verejné osvetlenie. Taktieţ poţiadal o riešenie situácie v jeho 

ulici - v prípade nepriaznivého počasia všetka voda steká a stojí pri p. Martinovi Ondriskovi, je 

tam potrebné vykopať rigol, veď obec má bielorus, chlapov na menších obecných sluţbách, 

načo starostka uviedla, ţe verejné osvetlenie bude opravená a rigol sa vykope. 

Poslankyňa Mgr. Jančová uviedla, ţe do kuchyne v KD je potrebné kúpiť mixér na krájanie 

zeleniny, mletie mäsa, alebo kuchynský robot. Keď sa organizujú plesy, svadby, kaţdý si ho 

musí priniesť sám a všetci dobre vieme, ţe sa chystajú rôzne šaláty, mäsá. Opätovne upozornila 

na to, ţe keď napadne sneh, neskoro sa prehŕňa kopec na Zhoreliská, treba začať uţ o cca 4.00 

hod., aby keď idú ľudia do práce bol prehrnutý, a tieţ sa nedostatočne posýpal resp. neskoro. 

K jej sťaţnosti na prehŕňanie sa pridala aj poslankyňa Makúchová, ţe nielen Zhoreliská, 

ale aj ich ulica a okolie obchodu je málo a neskoro udrţiavaná. 

Starostka k tomuto uviedla, ţe mixér sa do kuchyne KD kúpi a nemyslí si, ţeby sa neskoro 

prehŕňalo alebo neposýpalo. Pán Florek, pracovník OcÚ, sa snaţil prehŕňať čo najskôr a 

posýpalo sa hneď vtedy, keď prišli pracovníci AČ do práce.  

 



 

 

V bode 13/ bola prečítaná ţiadosť Zdruţenia zdravotne postihnutých Oravy, OZ 

Krušetnica, ktoré ţiada o schválenie finančných prostriedkov, ktoré vyuţívajú na zakúpenie 

potravín a malých pozorností pri návštevách nielen členov, ale aj ostatných občanov obce. 

Nakoľko ich finančné príjmy sú minimálne (iba zo zisku za známky členov a sympatizantov 

ZZPO), ţiadajú členov ObZ o schválenie finančnej výpomoci pre ich zdruţenie. Poslanec 

Stančík navrhol finančný príspevok vo výške 250,00 €, po minulé roky to bolo 200,00 €, 

s ktorým návrhom súhlasili všetci prítomní poslanci (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). Príspevok sa 

bude vyplácať postupne počas celého roka jeho predsedkyni p. Anna Florekovej, po predloţení 

pokladničných bločkov resp. faktúr z pokladne OcU. 

Následne bola prečítaná ţiadosť ZŠ s MŠ Krušetnica o moţnosť povolenia vybudovať 

parkovisko - miesta pre osobné autá, v priestoroch areálu ZŠ pri umelom ihrisku. Svoju ţiadosť 

odôvodnili tým, ţe súčasné parkovacie miesta pre zamestnancov školy a návštevníkov v 

blízkosti školy v tzv. účku-školy je nevyhovujúce, je ich kapacitne málo. Vodiči odstavujú autá 

hocikde v areáli školy, čím je ohrozená bezpečnosť ţiakov. Je vybudované nové dopravné 

ihrisko a na ňom vodorovné dopravné značenie, ktoré sa stálym pohybom áut ničí a hlavne v 

zimnom období je problém s údrţbou prístupovej cesty do ZŠ. Nové parkovacie miesta by boli 

pre zamestnancov a návštevníkov školy či telocvične. Do areálu by mali prístup len autá so 

zásobovaním a tieţ obyvateľov 6-bj., ktorí vlastnia garáţe.  

Počas diskusie k tejto ţiadosti starostka dala návrh, aby sa parkovacie miesta nerobili pri 

umelom ihrisku, ale od školskej brány po dom smútku, čím by sa tieţ splnil jeden bod 

volebného programu, kde máme vybudovať parkovisko pri cintoríne a dome smútku. S jej 

návrhom súhlasili všetci prítomní poslanci a vyslovili jednoznačný súhlas s vybudovaním 

parkoviska (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0), tieţ je potrebné sa dohodnúť s riaditeľkou ZŠ s MŠ 

Krušetnica, ako by to bolo najlepšie tak pre obec ako aj základnú školu. 

 

V bode 14/ ktorý je určený na diskusiu, vystúpil občan p. Igor Florek a ţiadal, aby sa v 

rámci, keď sa bude riešiť parkovisko pri 12-bj., riešila aj zmena dopravného značenia pri p. 

Milanovi Florekovi, č. 164 a to tak, ţe na vstup do jeho ulice bude jednosmerka, pretoţe 

doteraz je tam v opačnom smere STOP a p. Milan Florek uţ viackrát za túto zimu opravoval 

plot, do ktorého mu niekto nabúral. Keďţe je tam STOP, auto zastane a uţ sa nepohne, ťahá ho 

do plota a on uţ nie je ochotný to stále opravovať. Ďalej uviedol, ţe je potrebné poriešiť aj 

označenie do obce smerom z Brezy, nakoľko keď idete večer, v tme, neviete, kde máte do obce 

odbočiť. Taktieţ poţiadal, keďţe býva pri regulácii rieky Biela Orava, aby ľudia nesypali smeti 

po regulácii, ani popri toku rieky. Je to vizitka všetkých nás, ale im to tam aj zapácha a je z 

toho neporiadok. 

K tomuto starostka uviedla, ţe dopravné značenia sa poriešia popri 12-bj., keď prídu z ODI 

na obhliadku miesta. Ohľadom sypania smetí a neporiadku v okolí riek bude opätovne 

vyhlásená relácia v MR na zákaz takéhoto znečisťovania. 

 

Taktieţ bol prerokovaný doplnený bod pozvánky a to voľba komisie na ochranu verejného 

záujmu a jej členov, keďţe obec takúto komisiu nemá a je to potrebné. Úlohou tejto komisie je 

okrem iného dohliadať na správnosť a presnosť napr. majetkových priznaní starostky obce a 

riaditeľky ZŠ. Komisiu majú tvoriť poslanci obecného zastupiteľstva z kaţdej politickej strany 

+ nezávislí, ktorí získali vo voľbách najvyšší počet hlasov. Starostka preto navrhla členov tejto 

komisie a to za SIEŤ - p. Igora Janckulíka, za KDH - Mgr. Martina Bodoríka a za nezávislých 

kandidátov - p. Jozefa Dorušáka. Prítomní poslanci nemali ţiadne námietky, a komisiu v 

takomto zloţení jednohlasne zvolili (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). 

 

Nikto z prítomných poslancov uţ v diskusii nevystúpil, a preto starostka obce poţiadala 

zapisovateľku o prednesenie návrhu na uznesenie. 



 

 

U Z N E S E N I E  č. 1/2015 

________________________ 
 

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ správu o činnosti hlavného kontrolóra obce Krušetnica za rok 2014; 

3/ informatívnu správu o schválení projektu "Inštalácia nízkoemisných zdrojov pre výrobu 

    tepla v obci Krušetnica - rekonštrukcia kotolne v ZŠ"; 

      4/ informatívnu správu o projekte "Zásobovanie vodou a kanalizácia oravského regiónu, 

          etapa 2; 

      5/ informatívnu správu o projektovej dokumentácii na rekonštrukciu materskej školy; 

      6/ informatívnu správu o výsledku inšpekcie z Inšpektorátu práce Ţilina; 

      7/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 

      8/ ţiadosť p. Margity Papákovej, bytom Krušetnica č. 194 o obhliadku jej pozemku a  

          rodinného domu. 

 

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ program zasadania obecného zastupiteľstva;  

      2/ odpredaj časti parc. č. 702, k. ú. Krušetnica pre manţelov Pavla Dupčáka a Veroniku 

          Dupčákovú, obaja bytom Krušetnica č. 251 za najniţšiu moţnú cenu a so zriadením 

          vecného bremena; 

      3/ volebný program na obdobie r. 2015-2018; 

      4/ plán práce na rok 2015; 

      5/ plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Krušetnica na I. polrok 2015; 

      6/ Štatút obce Krušetnica a Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Krušetnica;  

      7/ finančný príspevok pre Zdruţenie zdravotne poistihnutých Oravy, OZ Krušetnica 

          vo výške 250,00 €; 

 

 

C.  POTVRDZUJE, ţe 

 

      1/ C-KN parc. č. 681/3 - orná pôda - o výmere 482 m2, C-KN parc. č. 681/4 - TTP - o  

          výmere 796 m2 a C-KN parc. č. 681/5 - ostatné plochy - o výmere 678 m2, všetky k. ú.  

          Krušetnica, ktoré sa nachádzajú v časti Zhoreliská, sa vyuţívali ako miestna komunikácia  

          ešte pred r. 1992, 

 

 

D. ZRIAĎUJE 

 

      1/ komisiu na ochranu verejného záujmu  

 

 



 

 

E. VOLÍ 

 

      1/ členov komisie na ochranu verejného záujmu 

    - Igora JANCKULÍKA, poslanca ObZ za politickú stranu SIEŤ 

    - Mgr. Martina BODORÍKA, poslanca ObZ za politickú stranu KDH 

    - Jozefa DORUŠÁKA, poslanca ObZ za nezávislých poslancov  

 

 

F. DOPORUČUJE 

 

      1/ komisii ţivotného prostredia, výstavby a územného plánovania ísť na obhliadku  

          pozemku a rod. domu p. Margity Papákovej, č. 94; 

          T: do 10 dní od zasadania ObZ 

      2/ starostke obce s riaditeľkou ZŠ s MŠ Krušetnica doriešiť parkovanie v areáli ZŠ; 

      3/ starostke obce dať v rámci menších obecných sluţieb a aktivačnej činnosti: 

          - vyzbierať skaly na futbalovom ihrisku a zasiať trávu; 

          - vyzbíjať otvor v šachte za p. Pavlom Bzinčákom, č. 144; 

          - opraviť verejné osvetlenie v IBV Sihly; 

          - vykopať rigol pri p. Martinovi Ondriskovi, č. 293; 

          T: do budúceho ObZ 

       4/ starostke obce dohodnúť s projektantom kanalizácie, kde bude vývod z WC v materskej 

           škole; 

       5/ starostke obce upozorniť realizátora projektu kanalizácie na úpravu pozemkov v  

           lokalitách Pčelov a Bodorov a úpravu miestnej komunikácie na futbalové ihrisko; 

       6/ starostke obce poţiadať cestné stavby o zastriekanie prasklín na miestnej komunikácii  

           ţivicou, 

       7/ starostke obce poţiadať ODI Dolný Kubín o zmenu dopravného značenia pri p.  

           Milanovi Florekovi, č. 164 a doriešiť značenie do obce smerom z Brezy; 

       7/ starostke obce zakúpiť do kuchyne KD mixér resp. kuchynský robot; 

       8/ starostke obce cestou miestneho rozhlasu upozorniť občanov na zákaz sypania smetí  

           po regulácii a blízkosti riek Biela Orava a Klinianka. 

                             

Keďţe program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starostka obce dala 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal 

sa: 0), takţe uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starostka obce poďakovala prítomným za 

účasť a zasadanie ukončila. 

 

Zapísala: Bc. Alţbeta Páterková 

 

 

Overovatelia:  Mgr. Danka Jančová, v. r. 

 

   Jozef Stančík, v. r. 

 

 

 

Starostka obce: Mgr. Terézia Pacoňová, v. r. 

 

 

 



 

 



 

 

 
 

 



 

 



 

 

 



 

 



 

 



 

 

 


